



Print: File >PageSetup
>Legal or A4>Margin L
1,36 R 1,33 T 1,19 B 2,77



Lenas Sightseeing

~6.6. - ~26.8.

A trip into the Turku Archipelago. Ein Ausflug in die Turku Schärenwelt.

Reservation needed /
Buchung nötig
mobile: +358 40 501 1755

By train or bus from Helsinki to Turku where your guide waits for you at the station with an air-conditioned mini bus.

Bahn- oder Busfahrt von Helsinki nach Turku wo Ihre Führerin Sie mit einem klimatisierten Minibus an der Station erwartet.

Turku - Parainen - Nauvo - Pärnäinen - M/S Aspö - Turku

Half-days-excursion in the Turku archipelago. Departure Thu or Sun 2.30 pm, from any place in Turku or Naantali. After a short visit in Parainen a ferry will take us across to Nauvo island. On the way to the Nauvo village we by pass beautiful sceneries while you are told the stories of everyday life in the archipelago. At the Nauvo village we have coffee and visit the medieval church before continuing to Pärnäinen where you will catch the M/S Aspö ferry for a 2 h 45 min. trip through the archipelago to Turku. Expected time of arrival in Turku 7.30 pm.

Halb-Tagsausflug in die Turku Schärenwelt. Abfahrt Do um 14 Uhr 30 von irgend einem Ort in Turku oder Naantali. Nach einem kurzen Aufenthalt in Parainen bringt uns eine Fähre hinüber auf die Insel Nauvo. Auf dem Weg nach dem Dorf Nauvo, gehts vorbei an schönen Szenerien derweil Sie den Geschichten des alltäglichen Schärenlebens lauschen. Im Dorf Nauvo schalten wir eine Kaffeepause ein und besuchen die mittelalterliche Kirche, um dann nach Pärnäinen weiter zu fahren wo Sie sich auf die M/S Aspö

Fähre für eine 2 Std. 45 min. dauernde Fahrt durch die Schärenwelt nach Turku einschiffen. Voraussichtliche Ankunftszeit in Turku 19.30.



Reservation needed, pls.
ask at reception for assistance /
Buchung nötig, bitten Sie an der
Rezeption um Hilfe

[Helsinki - Turku - Helsinki](#)
[Railway Timetable / Bahnfahrplan](#)

07.03.2013 -

Helsinki - Turku	Turku - Helsinki
7.00 - 9.00	16.00 - 17.58
8.02 - 10.00	17.00 - 18.58
9.02 - 11.00	18.00 - 19.58
	19.00 - 20.58
	20.00 - 21.58
	21.00 - 22.58

[Tampere - Turku - Tampere](#)
[Railway Timetable / Bahnfahrplan](#)

07.03.2013 -

Tampere - Turku	Turku - Tampere
7.11 - 8.50	16.05 - 19.47
9.11 - 10.55	18.05 - 21.47
	20.05 - 22.47
	21.05 - 23.00



Lenas Sightseeing

Linnankatu 8 B 40
FIN-20100 Turku
Finland

tel: 02 258 0795
mobile: 040 501 1755
fax: 02 258 0700

lenas@sci.fi
www.sightseeing.fi
www.sightseeing.fi/events